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Hur minskar vi risken för smittspridning i 
gymnasieskolorna?

Gymnasieskolorna har på Folkhälsomyndighetens inrådan varit stängda under våren 
och undervisningen har bedrivits på distans för att minska smittspridningen av 
Covid-19. Den 29 maj meddelade Folkhälsomyndigheten att gymnasieskolorna åter 
kunde öppna från och med den 20 juni, eftersom barn och ungdomar inte visat sig 
bidra till smittspridning i så stor utsträckning att det motiverar distansstudier. För 
att minska risken för smittspridning har Folkhälsomyndigheten och Skolverket gett 
följande rekommendationer:

 undvik att samla större elevgrupper om det är möjligt
 undvik trängsel
 förlägg verksamhet utomhus när det är möjligt
 erbjud goda möjligheter att tvätta händerna

I några av våra gymnasieskolor kommer det vara svårt att följa rekommendationerna 
eftersom det är mycket trångt. Vi har skolor som är byggda för 800 elever, men där 
det går nästan 1300 elever idag. Det kan saknas uppehållsrum, vilket innebär att man 
måste uppehålla sig i korridorerna och även matsal och klassrum är många gånger 
dimensionerade för färre elever. För att kunna bedriva verksamhet på 
gymnasieskolorna på ett tryggt och säkert sätt under pandemin vill jag ställa följande 
frågor till ansvarigt kommunalråd:

1. Vilket stöd och vilka riktlinjer ger Linköpings kommun gymnasieskolorna för 
att minska smittspridningen under pandemin?

2. Har skolorna fått tillräckliga mandat att uppfylla Folkhälsomyndighetens och 
Skolverkets rekommendationer?

3. I vissa kommuner har man valt att bedriva delar av undervisningen på distans 
enligt ett rullande schema. Kan en liknande lösning bli aktuell i Linköping?
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